
Reneix despr�s de cinc anys el projecte de l'Illa de Blanes

Uns empresaris volen construir a la zona on es volia fer el complex d'Isozaki

La iniciativa preveu un centre multisala de cinema i un aparcament de dues plantes en un

terreny de 7.000 m²

Vista a竪ria de la zona on hi ha el pavell坦 de Blanes

i els terrenys on s'havia de construir l'Illa Isozaki. Foto:

EL PUNT.

Un grup d'empresaris de Blanes i Barcelona estan disposats a

inver tir uns cinc milions d'euros per construir un complex de

multisala de cinema i un aparcament de dues plantes per a m�s de

800 vehicles, amb espai per a autocars. Cada sala de cinema seria

de 300 places i la zona central podria conver tir-se en un palau de

congressos.

Un dels caps visibles d'aquest grup d'inversors �s Amado Carreras,

un empresari blanenc vinculat al cinema, que precisament avui t�

previst reunir-se amb l'alcalde, Josep Marig�, per parlar del projecte. La iniciativa no �s nova, perqu� de fet

deriva del vell projecte de l'Illa Isozaki, que es volia fer l'any 2006.

Marig� va aplaudir que alg�, en els temps actuals, encara faci propostes d'aquesta mena: ÒEn primer lloc, �s

positiu que hi hagi una idea, per� s'ha d'actualitzar i fer un estudi de viabilitat. Pot haver-hi molt bona voluntat

per� pot passar que hi hagi mancances de f inan�ament o de procedimentÓ.

Cessi� de terrenyEls empresaris s'han posat en contacte tamb� amb el por taveu del PP de Blanes, Salvador

Tordera, que opina que pot ser una bona iniciativa per a Blanes. Segons va explicar Tordera, l'Ajuntament hauria

de fer una cessi� de 7.000 m² de terreny per ubicar-hi el complex, a la zona on hi ha el camp de futbol i el pavell�.

ÒL'Ajuntament recaptaria uns 900.000 euros de cop en concepte de c�non dels terrenysÓ, explicava Tordera.

Tamb� va avan�ar que mentre el complex s'estigu�s construint donaria feina a unes 50 persones i, en estar el

complex acabat, es crearien una trentena de llocs de treball. ÒNo vull cap protagonisme perqu� aix� est� per

sobre de cap par tit, podria ser una cosa molt bona per a BlanesÓ, va manifestar ahir Tordera. Respecte de la

cessi� de terrenys, Marig� va recordar que una cosa �s cedir-ne a una altra administraci� i una de molt diferent

parlar d'una empresa privada, i en aquest cas s'hauria de posar a concurs. L'alcalde va reiterar que la iniciativa

�s benvinguda i que ja coneix el projecte, per� que cal veure si s'ha d'actualitzar. ÒEstem ober ts a tota mena de

propostes que siguin bones per a BlanesÓ, va af irmar.L'Illa IsozakiA la zona on es podria ubicar aquest nou

equipament encara hi ha el pavell� que s'hauria d'enderrocar ara que la Ciutat Espor tiva ja funciona. L'antic

projecte, batejat amb el nom d'Illa Isozaki, es va posar en marxa el 1998. El 2002, l'alcalde d'aleshores, Ramon

Ramos (CiU), va arribar a af irmar que la ciutat espor tiva Ðamb dos pavellons, piscina, alberg espor tiu i dos

camps de futbol de gespa ar tif icialÐ, seria una realitat el 2004. El 12 d'abril del 2003, Ar tur Mas va colálocar-ne la

primera pedra, per� llavors les obres es van comen�ar a endarrerir i al f inal van quedar del tot aturades.
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